
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde, Tranekærparken 
 

Dato: 1. november 2016 

 

Tilstede: Karin, Erik, Rigmor, Chanett og suppleant. Isabel 

Afbud:    Lise 

 

Punkt 1 : 

Siden sidst-forslag til dagsordenen slettes. Punkter dagsordenen kan sendes til Rigmor 1. uge før 

næste møde. 

 

Punkt 2: 

Suppleanternes deltagelse i vores møder, udsættes til næste møde, da der var stemmelighed. 

 

Punkt 3: 

Interesseområder/hvad vi vil arbejde for: 

Karin: lede afdelingen, moderne og bæredygtigt/grønne boliger 

Erik: ældre beboer får en god og værdig behandling. Være med til at gøre Tranekærparken til 

fortsat at være et sundt, god og betalingsbart sted at bo. Det gælder børn, unge og ældre. 

Rigmor: være med til at lede afdelingen ind i fremtids sikret fremtid. Være med til at skabe 

aktiviteter for beboerne. Grønne og bæredygtige tiltag. 

Chanett: beboerdemokrati, at beboerne involveres og bliver hørt. Lære beboerne og området at 

kende. Grønnere afdeling. Bidrage til og øge kendskabet til arbejdet med boligforeningen 

 

Isabel: har valgt at blive suppleant for det er en god måde at komme ind og kende området. 

 

Punkt 4: 

Tilmelding til BL-kurser skal aftales i bestyrelsen og Rigmor giver besked til kontoret om 

tilmeldingen 

 

Punkt 5: 

 Julehygge fredag 9.december kl 17 

Invitation/opslag hænges op 2 uger før 

 

Karin og Lise er ansvarlig for indkøb af gaver til banko, æbleskiver og gløgg mv. 

 

Punkt 6: 

Møde for ny indflyttere mandag 21. november kl. 17-18. Rigmor sender invitation. Karin, Chanett 

og Rigmor afholder dette. 

 

Punkt 7 nye vaskemaskiner og låsesystem: 

– flyttes til næste møde 

 

Punkt 8 : 

FAB-møde: Karin, Erik, Lise, Rigmor og Chanett deltager 

Seminar: Karin, Lise, Rigmor og Chanett deltager 

Suppleanterne inviteres ikke 

 

Punkt 9: EVT 

Chanett har fået et forslag fra en beboer til låsesystem. Chanett sender et link 


